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Ny ishall, träningsrink och idrottshall i Härryda 

Kommunens ishall i Landvetter är i dåligt skick och behöver ersättas. På kommun-
styrelsens sammanträde kommer därför den politiska majoriteten i Härryda föreslå 
och rösta för vilken inriktning arbetet med att ersätta Landvetter Ishall ska ha. 
 
Inriktningen är att det skall bli en ny ishall som avser en arena med ca 1000 sittplatser + 
träningsrink och en idrottshall med sittplatser för ca 200 personer med placering i Härryda. 
Förslaget är utvecklat av kommunen i nära samarbete med berörda föreningar. 
Inriktningsbeslutet blir första steget till att möjliggöra för främst Härryda HC och Landvetter 
KK att kunna fortsätta utveckla och locka fler barn och unga till sina verksamheter. 
 
- Det är väldigt roligt att detta nu blir möjligt, säger Ronny Sjöberg (c) som länge kämpat för 
att också Härryda ort skall utvecklas. 
 
Den politiska majoriteten har länge haft viljan att ersätta nuvarande ishall. 
 
- I tider som dessa känns det extra bra att vi förmår satsa framtidsinriktat, säger 
kommunstyrelsens ordförande Per Vorberg (m). Det är vårt goda samarbete i majoriteten, 
med gemensamt ansvar för kommunens ekonomi, som gör att vi tillsammans klarar av att 
prioritera det som ger mervärden för våra medborgare. 
  
Per får medhåll från övriga partier i majoriteten som också har varit med länge och kämpat 
för att göra detta möjligt. Samstämmigheten är total. 
 
- Vi har ständigt fokus på att stärka möjligheterna till ett utvecklat föreningsliv, säger Håkan 
Eriksson (kd). 

 
- Det är glädjande att i dessa tider kunna investera i föreningslivet och folkhälsan, säger 
David Dinsdale (l). 

 
- När vi arbetar tillsammans i majoriteten så går det att få till lösningar som vi brinner för, 
säger Martin Tengfjord, (sp). 
 
- Glädjande att Härryda får en del av kommunens utveckling, säger Steinar Walsö-Kanstad 
(kp). 
 
 Nästa steg blir att förvaltningen påbörjar förhandlingar om marken och startar planarbetet. 
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Fakta: • Avser en arena med ca 1000 sittplatser, 16 omklädningsrum, kafeteria, kansli och 2 isrinkar. • Idrottshallen kommer ha 
sittplatser för ca 200 sittande personer, 4 omklädningsrum, kafeteria och kanslidel.• Hallen kommer ha en ungefärlig yta om 
9600 kvm. • Kalkylerad investeringsutgift uppgår till 220 mnkr. • Kalkylerad driftkostnad uppgår till ca 13,3 mnkr/år. 
 


